
Rada školy pri Strednej priemyselnej škole stavebnej 
Plzenská 10, 080 01 Prešov 

 

 

Zápisnica zo zasadnutia členov Rady školy pri Strednej priemyselnej škole 
stavebnej v Prešove, ktoré sa uskutočnilo dňa 21. marca 2019 s týmto programom:  

 
 
 

Program zasadnutia: 
 
1. Otvorenie 
2. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti za 1. polrok šk. roka 2018/2019 
3. Návrh počtu žiakov, ktorých možno prijať na štúdium do tried prvého ročníka v šk. 

roku 2019/2020 
4. Kritéria prijatia žiakov na štúdium  v šk. roku 2019/2020  
5. Správa o hospodárení školy v roku 2018 
6. Výročná správa rady školy za rok 2018 
7. Rôzne 
8. Diskusia 
9. Uznesenia  
10. Záver 
 

 

Prítomní:   8 členov,  podľa prezenčnej listiny 
 

1. Zasadnutie otvorila   RNDr. Emília Ondíková, ktorá privítala členov rady školy na 
zasadnutí rady školy a dala odsúhlasiť program zasadnutia. 

 
2. Zástupkyňa školy Ing. Margita Hodulíková predložila správu o výchovno-

vzdelávacej činnosti za prvý polrok školského roka 2018/2019. 
 

3.,4.    Zástupkyňa školy Ing. Margita Hodulíková predložila návrh počtu žiakov, 
ktorých možno prijať na štúdium do tried prvého ročníka v šk. roku 
2019/2020 a kritéria prijatia žiakov na štúdium v šk. roku 2019/2020. 

 
5. Zástupkyňa školy Ing. Mária Hrubá predložila správu o hospodárení školy 

za rok 2018. 
 

6. RNDr. Emília Ondíková predložila výročnú správu rady školy za rok 2018. 
 

7. V  rámci rôzneho riaditeľ školy Mgr. Stanislav Kolpak informoval prítomných     
     -     o nákupe výpočtovej techniky do učebne výpočtovej techniky, 

  -     o nákupe stavebného materiálu potrebného na údržbu školy ,  
- o lyžiarskom výcvikovom kurze žiakov našej školy,  
- o Dni otvorených dverí, 
- o optimalizácii siete škôl v rámci PSK, 
- o spolupráci so zamestnávateľmi (Novyrob, Leier, Metrostav, Rigips, 

Obi, Doprastav, ŽSR...),  
- o plánovaných   údržbárskych prácach na škole,... 
- Deň zdravia... 



- RNDr. Emília Ondíková poďakovala žiačke Natálii Gemzovej za prácu 
v Rade školy.(26.09.2016 – 24.5.2018) 

8. Prítomní členovia rady školy diskutovali o celkovej situácii v spoločnosti 
a o možnostiach zlepšenia terajšieho stavu v školstve. 

 
9. Na zasadnutí rady školy boli prijaté tieto uznesenia: 
 

1. Rada školy berie na vedomie: 
a) správu o výchovno-vzdelávacej činnosti za prvý polrok školského roka 

2018/2019 
b) návrh počtu žiakov, ktorých možno prijať na štúdium do tried prvého 

ročníka v šk. roku 2019/2020 (2 triedy na odbor 3650 M staviteľstvo a 1 
triedu na odbor 3692 M geodézia, kartografia a kataster)  

c) správu o hospodárení školy za rok  2018 
 

2. Rada školy schvaľuje: 
a) kritéria prijímacieho konania do tried prvého ročníka v šk. roku 

2019/2020 
b) výročnú správu rady školy za rok 2018 

 
V závere predsedníčka rady školy RNDr. Emília Ondíková poďakovala všetkým prítomným 
za účasť.  

 
 

Prílohy: 
1. výročná správa rady školy za rok 2018 
2. kritéria prijímacieho konania do tried prvého ročníka v šk. roku 2019/2020 
3. prezenčná listina 

                
 
 
  

V Prešove 21.03.2019                   zapísala:      RNDr. Emília Ondíková 
 predsedníčka rady školy 
 
 
 

                                                       overila:    Ing. Adriana Poušová 
     podpredsedníčka rady školy  


